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حرف های حداد عادل ما را یاد انتخابات مجلس ششم می اندازد

حجت الاسلام و المسلمین رسول منتجب نیا قائم مقام حزب اعتماد ملی در رابطه با ادعای حداد عادل مبنی بر وجود تخلف در انتخابات مجلس یادآور شد: بعد از هشتاد و هشت و حوادثی که اتفاق افتاد اعتراض ما به دخالت ها، 
مورد هجمه خیلی از این آقایان قرار می گرفت که می گفتند شما رای مردم قبول را ندارید و بعد از اعلام نتایج به آن خدشه وارد کرده اید. این اشکالی بود که این آقایان به مردم معترض و جناح اصلاحات وارد می کردند و هنوز هم 
وارد می کنند. او با بیان اینکه یک انتخابات مردمی و پرشور که موجب افتخار نظام است را چرا زیر سوال می برند و اینکه اگر خودشان رای آورده بودند چنین حرف هایی را نمی زدند گفت: الان این اشکال به خودشان بر می گردد. 
انتخاباتی که انجام گرفته و دستگاهای نظارتی و اجرایی آن را تایید کرده و حضور مردم چشم گیر بوده و همه ناظران شاهد بودند که مردم حضور متعهدانه داشتند و با رای خودشان می خواستند حرفی را بزنند و خواهان تغییر بودند. 

این فعال سیاسی اصلاح طلب با طرح این سوال که چطور شما که به معترضین ۸۸ این حرف ها را می زدید این حرف را برای خودتان حفظ نمی کنید خاطرنشان کرد: هر انتخاباتی ممکن است اعتراضاتی داشته باشد اما خواهش 
می کنم بحث تخلف را شخص حداد عادل مطرح نکند چرا که مارا به یاد انتخابات دور ششم مجلس می اندازند. او در توضیح افزود: دور ششم مجلس انتخابات در تهران انجام گرفت و سی نفر انتخاب شدند. خود بنده نفر ۲۷ ام بودم 

و آقای حداد نفر ۳۵ بود. آقایان سه چهار ماه مردم را معطل کردند و تعدادی صندوق در این بین باطل شد تا ایشان از نفر ۳۵ ام  به نفر ۲۶ ام بیاید و وارد مجلس شود که با این روش  الیاس حضرتی و علیرضا رجایی از دور خارج شدند.

مرگ نماینده مراغه و عجب شیر در جاده
نماینده منتخب مردم مراغه و عجب شــیر 
در مجلس دهم صبح امروز در یک ســانحه 
رانندگی در آزادراه قزوین- زنجان درگذشت. 
بر اســاس اعــلام رئیس پلیس راه اســتان 
قزویــن در این ســانحه کــه در کیلومتر ۶۳ 
باند جنوبــی آزادراه قزوین_ زنجان به وقوع 

پیوست، خودرو پژو پارس واژگون شد و محمدعلی حسین زاده منتخب مردم 
مراغه در مجلس شورای اســلامی در این حادثه جان خود را از دست داد و 
ســه سرنشــین دیگر این خودرو که از اعضای خانواده وی بودند، مصدوم و 
به بیمارستان تأمین اجتماعی شهر تاکستان منتقل شدند. سرهنگ بهرام 
زینلی علت حادثه را بی توجهی راننده به جلو ناشی از خستگی و خواب آلودگی 
عنوان کرد. حسین زاده متولد 1۳۵۶ در مرحله دوم انتخابات مجلس دهم و 
به عنوان کاندیدای مستقل از حوزه انتخابیه مراغه و عجب شیر برگزیده شد.

دعواهای سیاسی اولویت کشور نیست
یک عضو فراکسیون رهروان ولایت مجلس 
با بیــان این کــه مجلس اگــر وارد درگیری 
و تنش شــود هزینه های قانــون گذاری را 
افزایــش می دهد گفــت: در حــال حاضر 
دعواهای سیاســی یا جناحی اولویت کشور 
نیســت. اســماعیل جلیلی افزود:  مجلس 

اگــر وارد درگیری و تنش شــود ضمن افزایــش اتلاف کارهــا هزینه های 
قانون گــذاری را هم افزایش مــی دهد و هم رابطه بین مردم در بخشــی از 
نظام دچار بی اعتمادی و شــکاف می شــود. وی گفت: هر چند که اکنون 
هواداران برخی گروههای سیاسی علاقمند هستند که بازیگران حزبی آنها 
در مجلس بتوانند با مجموع راهکارها و ســناریوهایی که انتخاب می کنند 
ســهم بیشتری در معادلات قدرت سیاسی به دســت آورند، اما این موضوع 

اصلی کشور نیست.

باید گامی بلندتر و محکمتر برداریم
عبدالواحــد موســوی لاری در نشســت 
فراکســیون امید )اصلاح طلبان و حامیان 
دولت( که در مسجد سلمان فارسی پاستور 
برگزارشــد، اظهــار کــرد: مــا در انتخابات 
مجلس در ســال 94 عــلاوه بر انســجام و 
همدلی برنامــه محوری داشــتیم و جریان 

تحول خواه یعنی اصلاح طلبان و حامیان دولــت برای مجلس آینده برنامه 
ارائه کرده اند. در سال 9۶ نیز باید گامی بلندتر و محکمتر از سال 94 برداریم. 
محور بعدی ما این بود که برای ورود به انتخابات یک شعار متناسب با نیاز امروز 
جامعه انتخاب کردیم که امید، آرامش و رونق اقتصادی بود. حرکت مردم امید 
را ایجاد کرد و آرامش ما نیز در دوران انتخابات کم نظیر بود. پس از اینکه بر این 
دو رکن مهر تائید زده شد، رکن سوم که رونق اقتصادی است محقق می شود 

که این امر نیز جز با همکاری دولت و مجلس امکان پذیر نیست.

تحریم به گسترش علم 
ضربه می زند

آیت الله هاشمی رفسنجانی رئیس مجمع تشخیص 
مصلحــت نظام بــا بیــان اینکــه در اوج تحریم ها، 
دانشــجویان ایرانی اجازه  تحصیل رشته های مهم 
و حساس را در دانشگاه های معتبر جهان نداشتند 
و باب علوم پیشــرفته به روی ما بسته بود گفت: بی 
دلیل نیست که می گویند تحریم ها به گسترش علم 

ضربه می زند. 
هاشــمی با بیان اینکه بســیاری از دســتاورد های 
نظامی حــال حاضــر مــا در دوران جنگ کــه نیاز 
به ســلاح های پیشــرفته داشــتیم و تحریم واقعی 
بودیم و دور زدن تحریم برای ما مقدور نبود شــکل 
گرفــت اظهار کــرد: در رژیــم گذشــته خریدهای 
نظامــی بســیار خوبی ماننــد هواپیماهــای جنگی 
 اف-14 شــده بــود کــه در زمــان خــود بهتریــن 

بودند. 
موشــک هــای فونیکــس کــه از ۲00 کیلومتری 
هواپیماهــای دشــمن را هــدف قــرار مــی دادند 
تا ضــد هوایــی ها و موشــک هــای دریا بــه دریا؛ 
کــه مــا بــا مهندســی معکــوس ایــن تجهیــزات 
 را ســاختیم و در بحــث موشــکی واقعــا از صفــر 

شروع کردیم.
هاشــمی با بیــان اینکه در حــال حاضر بــا توافق 
ژنــو که انشــاالله پرونده هســته ای بســته شــد و 
بهانــه گیری های غربی ها به پایان رســید، اظهار 
کرد: بــه نظر مــن چند مســئله برای دنیا روشــن 
شــد. اولیــن اینکه مــا اهــل ماجراجویــی در دنیا 
نیســتیم. دوم اینکــه متوجه شــدند که پیشــرفت 
برنامــه هســته ای ما بــرای تولیــد بمــب نبوده و 
 قصــد مــا پیشــرفت در کاربردهــای غیــر نظامی 

بوده است.
آب سنگین در زمان ریاست جمهوری من تولید شد

رئیــس مجمــع تشــخیص مصلحت نظــام اظهار 
کــرد: برای تولیــد آب ســنگین که ماده با ارزشــی 
اســت و آمریکا قصد خریــد آن را از مــا دارد، اواخر 
دوره ریاســت جمهوری بنده ســه نفــر از محققان 
کشــور بــه کمک یــک مشــاور خصوصــی روس، 
طرح آن را آمــاده نموده و برای مــن آوردند. من به 
نظرم رســید که این طرح بعــد از تمام شــدن دوره 
ریاســت جمهوری من ممکن است روی کاغذ باقی 
بمانــد، بنابراین بدون تشــریفات و به ســرعت ۲۵ 
میلیون دلار بــه این طرح در ســازمان انرژی اتمی 
 اختصاص دادم و بعد از چند سال این طرح به نتیجه 

رسید.
وی با اشــاره به اینکه در مورد غنی ســازی اورانیوم 
این مسئله به هیچ عنوان در کشور ما وجود نداشت 
و واقعا این کار را از صفر شــروع کردیم گفت: آنها با 
مشاهده این پیشــرفت ها متوجه شدند که اگر فکر 
ساختن بمب را داشــته باشیم می توانیم این این کار 
را انجام دهیــم بنابر این یکی از اهدافشــان در این 
قرارداد }برجام{ ایــن بود که بین تصمیــم ایران تا 
اجرای آن یک ساله فاصله ایجاد کنند تا در این بین 

بتوانند کاری انجام دهند.
هاشمی رفســنجانی افزود: از طرف دیگر زمانی که 
دیدند ما آماده ایم با تعهد دادن در مورد کارهای غیر 
صلح آمیز، بخش صلح آمیز برنامه هسته ای را ادامه 
دهیم، جلو آمدند و در حال حاضر دستمان در بخش 
صلح آمیز باز است و می توانیم اورانیوم تولید کنیم و 
به فروش برسانیم و یا اینکه مواد اولیه را که در ایران 
محدود اســت از دیگران خریداری کنیم. وی تاکید 
کرد: من فکر می کنم به خاطــر ترس ها باب های 
زیادی از کارهای فنــی و علمی و تحقیقاتی به روی 

ما بسته شده بود. 

تدبیر 24 نوشت: لزوم میانجیگری درباره ریاست مجلس
برای رسیدن به بهترین نتیجه برای انتخاب ریاست مجلس لازم است آقای روحانی به همراه دیگرشخصیت های برجسته از جمله آیت ا... 

هاشمی و رئیس دولت اصلاحات وارد صحنه شوند تا موضوع ریاست مجلس عامل ایجاد اختلاف و تفرقه در جامعه نشود.

نامه نیوز نوشت: چرا باید لاریجانی بر کرسی ریاست پارلمان دهم تکیه بزند؟
لاریجانی برخلاف عارف توانایی بیشتری برای مقابله با نماینده های دلواپس مجلس دهم دارد. درست است که این دلواپسان در مجلس 

دهم در اقلیت هستند اما همین اقلیت هم می توانند در دوران پسابرجام کارشکنی کنند.

پارس نیوز نوشت: آقای پرزیدنت چرا این چنین تهاجمی صحبت می کند؟
رئیس محترم دولت که رئیس شورای عالی امنیت ملی نیز هست می داند امنیت اقتصادی یکی از محورهای مهم امنیت ملی است و اگر 

درست پردازش نشود خسارت هایش بیش از گذشته به نظام هزینه وارد میکند.

راه دانا نوشت: آیا عارف بازیچه اصلاح طلبان می شود؟
محمدرضا عارف در تکاپو است که برچسب »تک روی« و شکننده »ائتلاف 9۲« را از سوی تندروهای جریان اصلاحات و حامیان دولت 

نخورد؛ بنابراین با مصلحت اندیشی سخن می گوید.

عکس روزسایت نگار

همایش فرایند 
قانونگذاری، الزامات 
و راهکارها صبح امروز 
شنبه با حضور جمعی 
از منتخبین مجلس 
دهم شورای اسلامی در 
ساختمان مجلس قدیم 
برگزار شد.

خبرنامه

برجام یک ضرورت تاریخی بود
محمدجواد ظریف: وزارت امور خارجه ملتزم به عمل به فرامین رهبری در حوزه های مختلف است

محمدجواد ظریــف در همایش فرآیند قانون گذاری الزامــات و راهکارها که با 
حضور منتخبان جدید مردم در مجلس دهم برگزار شد، گفت: وزارت امور خارجه 
ملتزم به عمل به دســتورات و فرامین رهبری در حوزه های مختلف است. وزیر 
امور خارجه در این خصوص تاکید کرد: براســاس قانون اساسی و طبق اصول 
تبیین شده در کشور حوزه سیاست خارجی حوزه ای فراجناحی و خارج از مسائل 
سیاسی داخلی است و ضرورت تعامل در مسیر حضور عزتمدارانه و مقتدرانه در 
سطح جهان از ملزومات این حوزه است و از این رو است که شخص رهبری نظام 
اصول کلی سیاســت خارجی را تبیین می کند و بر ضرورت داشتن یک سیاست 

فراجناحی و ملی تاکید دارد.
ظریف با بیان اینکــه وزارت امور خارجه ملتزم به عمل به دســتورات و فرامین 
رهبری در حوزه های مختلف است، گفت: وزارت خارجه برای پیشبرد سیاست 
خارجی در این مسیر نیازمند همکاری و همدلی و همفکری همه قوا من جمله 
منتخبان مردم اســت و اکنون از شما منتخبان جدید مجلس تقاضا داریم یار و 
یاور ما در حوزه سیاست خارجی و بین المللی باشید و ما نیاز اطمینان می دهیم 
در همه شئون و سطوح مردم و منتخبان شــان را محرم مسائل کشور در حوزه 
سیاست خارجی بدانیم. وزیر امور خارجه  با بیان اینکه نکاتی که در سطح جهانی 
مطرح می شود نباید دستاویز اختلافات داخلی شود تاکید کرد: بدانید هر آنچه 
که در سطح جهانی مطرح است پیگیری حقوق، مصلحت و نیازهای جمهوری 

اسلامی ایران و نظام مقدس اسلامی است.
وی در ادامه صحبت های خود با اشاره به اولویت امروز وزارت خارجه گفت: یکی 
از اولویت اصلی ما در وزارت خارجه تضمین اجرای صحیح برجام توسط غربی ها 
و دیگر طرف های برجام اســت. همچنین مقابله با افراط و تروریســم در سطح 
جهان و منطقه و تثبیت قدرت منطقه ای جمهوری اســلامی نیز یکی دیگر از 

اولویت های ما در سطح بین المللی است.

هیچ کس در جهان نمی گوید ایران در برجام ضرر کرده است
وزیر امور خارجه کشورمان در بخش دیگری از صحبت های خود و در تبیین 
اهمیت بالای برجام در شــرایط کشــور گفت: برجام یک ضــرورت تاریخی 
در شــرایط ویژه کشــور بود که با نظر رهبری پیگیری شــد و پدید آمد و امروز 
هیچ کســی در عرصــه جهانی پیدا نمی شــود که بگوید ایــران در برجام ضرر 

کرده است.
وی افزود: در شــرایطی ما به برجام رسیدیم که فروش نفت هر ماه ۲0 درصد 
کاهش می یافت و در ادامه این مسیر فروش نفت کشورمان به صفر می رسید. 

همچنین سرمایه گذاری خارجی متوقف شــده بود و درآمد کشور از 
محل ســرمایه های آزاد شــده از طریق توافق ژنــو بود. اما 

امروز پس از برجام به نقطه ای رســیدیم که شــاهدیم 
هفته گذشته رئیس جمهور کره جنوبی با ۲۵ میلیارد 

دلار فاینانس به ایران آمده اســت و پیش از آن نیز 
روس ها و اروپایی ها و بســیاری از کشــورها برای 
توســعه روابط اقتصــادی با ایران به کشــورمان 

آمدند.
ظریــف تاکید کــرد: ما امــروز از شــرایطی که در 

گذشته تنها می توانســتیم به اندازه بخشی از منابع 
خود در بانک هــای خارجی فاینانــس دریافت کنیم 

به شرایطی رســیدیم که بدون هیچ سپرده ای فاینانس 
دریافــت می کنیــم و کشــورهای خارجــی برای 

ارائه این تســهیلات به مــا با هم 
رقابت می کنند و در 

همین مســیر 

بدخواهان به دنبال ایجاد فضای ناامن جلوه دادن ایران در حوزه های مختلف 
هستند. وی در بخش دیگری از صحبت های خود در جمع منتخبان مجلس 
دهم با تبیین شرایط فعلی کشور در عرصه جهانی گفت: ما باید با صدای رسا 
به دنیا اعلام کنیم که ایران امن ترین و سودآورترین کشور برای سرمایه گذاری 
است و در مقابل القائات برخی از دشمنان که به دنبال ناامن جلوه دادن ایران 

هســتند تلاش خود را برای بیان واقعیت جمهوری اسلامی چند برابر کنیم.
ظریــف تاکید کرد: ما همانطور که بارها اعــلام کرده ایم و رهبری نظام نیز 
در روزهای اخیر بر این موضوع تاکید کردند به دنبال جنگ با هیچ کشوری 
در جهان نیســتیم اما باید عرض کنم توان دفاعی ما و توانمندسازی 
مان در این حوزه به هیچ فرد و کشــوری ارتباط نخواهد 

داشت.
وزیــر امــور خارجــه کشــورمان در بخــش پایانی 
صحبت های خــود و در جمع منتخبــان مردم در 
مجلس دهم شــورای اســلامی گفــت: حضور 
قدرتمند مــا در منطقه اولین پیش نیــاز هدفی ما 
در مقابلــه با افراطی گری اســت و عــلاوه بر آن 
دیپلماســی فعال منطقه ای بــرای ایجاد ثبات 
در مقابل سیاســت های خطرنــاک برخی حکام 
منطقه به ویژه سعودی ها، اقدام دیگری است که 
باید با جدیت و آینده نگری انجام دهیم و توجه داشته 
باشیم در این حوزه نباید دچار 
ت  ســا حسا ا

شویم.

معاون اول رئیس جمهور اسحاق جهانگیری در همایش فرایند قانون گذاری، 
الزامات و راهکارها کــه در محل مجلس قدیم و با حضــور جمعی ازمنتخبان 
مجلس دهــم برگزار شــد به تبیین مســائل مهم کشــور در بعــد اقتصادی و 
اولویت های پیش روی کشــور پرداخت. وی با بیان اینکه دولت در سال 9۲ کار 
خود را در شرایط بســیار دشــواری آغاز کرد گفت: دولت با همه محدودیت ها 
توانســت تنگناهای فراوان بــه وجودآمده در عرصه ی بین المللــی و ملی را به 
حداقل برســاند. در عرصــه ی بین المللی با انتخاب تیم مذاکــره کننده قوی و 
دیپلماســی هوشــمند و حمایت های رهبری و تدابیر راهگشای ایشان در کنار 
پشــتیبانی قوای یکدیگر و حمایــت اکثریت قاطع مجلــس بخصوص رئیس 
مجلس آقای لاریجانی، دولت توانست یکی از پیچیده ترین مذاکرات جهانی را 

در بین ۶ قدرت بزرگ جهانی به نتیجه برساند. 
جهانگیری افزود: آقای لاریجانی شجاعانه و مدبرانه در مقطع خاص و حتی با 

گذشت از خود حمایت همه جانبه را از اجرای برجام عملیاتی کرد تا در نهایت با 
به نتیجه رسیدن این مذاکرات حقوق هسته ای ملت ایران به رسمیت شناخته 
شــده و تحریم های ظالمانه برداشته شــد. معاون رئیس جمهور با بیان اینکه 
اهمیت دوره پســا برجام از دوره قبل کمتر نیست تاکید کرد: از این پس دولت و 
مجلس نیازمند همراهی و همکاری هر چه بیشتر و فشرده تر برای پاسخگویی 
به نیازهای توسعه ای و حل و فصل مسائل داخلی و منطقه ای و جهانی هستند.
معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اینکه  از سال گذشته در جلسات خصوصی 
که خدمت رهبری بودیم ایشــان اقتصاد را به عنوان یکی از اصلی ترین مسائل 
کشور مطرح کردند تاکید کرد: حتی در یکی از جلسات فرمودند که طبق گزارش 
مسئولان امنیتی پایه مســائل امنیتی آینده مسائل اقتصادی است و به همین 
دلیل ایشان در ابتدای سال جاری اولویت اول کشور را اقتصاد گذاشتند. وی با 
بیان اینکه بر همین اســاس دولت تلاش کرد در این مدت مسائل اقتصادی را 

در برنامــه جدی کاری خود قرار دهد افزود: از این رو بازگرداندن ثبات و آرامش 
بــه اقتصاد از مهمترین کارهــای اقتصادی دولت بوده اســت. جهانگیری در 
ادامه توضیح داد:  درطول ســال های90 تا 9۲ تغییــرات لحظه ای قیمت ارز 
شاخص های اقتصادی، رشد منفی ۶.۸ درصدی در سال 91 و تورم بیش از 40 
درصد رابه یاد داریم که دراین مدت تلاش کردیم ثبات را در اقتصاد کشور حاکم 
کنیم. وی افزود: تــورم از 40درصد به 11 درصد کاهش پیدا کرد و در ماه های 
گذشــته تورم نقطه ای به ۸.9 درهم درصد رسید و پیش بینی می شود که در ۶ 
ماهه اول سال 9۵ تورم یک رقمی شود. علاوه بر این تا حد زیادی از رکود خارج 
شده ایم، اما در عین حال به دنبال رونق جدی اقتصاد هستیم. معاون اول رئیس 
جمهور با تاکید بر اینکه  مهمترین موضوع اقتصادی امسال دولت به حرکت در 
آوردن تولید داخلی در کشور است تصریح کرد: اگر امسال رشد اقتصادی بالای 
۵ درصد داشته باشــیم می توانیم بگوییم که اقتصاد حرکت خود را آغاز کرده و 
باید این رشد در سالهای بعد نیز تکرار شود. مهم آن است که رشد اقتصادی در 
تمامی بخش های اقتصادی همچون نفت، صنعت و کشاورزی و خدمات باشد.

حمایت لاریجانی از برجام شجاعانه بود


